
    
   Deje Folkets Hus 2021-11-12 

      50 deltagare 
 
Medlemsmöte nr:1.Verksamhet och Budgetmöte.  

                            Bilagor: 
                            Verksamhet/Budgetplan2020.  

§ 1 Mötet öppnas. 
Ordförande Bo Eriksson hälsade dagens medlemmar och dagens underhållare 
välkomna till mötet.   

 
§ 2 Ordförande och sekreterare/justerare till mötet. 
 Bo Eriksson , Per-Olof Sjöberg / Britt-Inger Brunsell. 
 
§ 3 En dagordning föredrogs via bildkanon som godkändes.. 
 
§ 4 Medlemmar. 
 Dagsläget antal medlemmar är 288 uppdelat på 156 damer,132 herrar varav 
 20 st. är stödmedlemmar. ”Vid budget o verksamhetsmötet 2019 var vi 307.”  
 
§ 5 Inkomna skrivelser. 
 Pro. Informerar. 
 Remiss måttfullhet vid spel och lotterier. ”PRO är negativ till att införa särskild 
 Måttfullhet vid marknadsföring av allmännyttiga spel och lotterier.” 
 Försök inte lura mig. ”Inspelning från träff med polis finns på hemsidan.”  
 Medlemsavgift vår förening ingen ändring för år 2022. 

Beställning av almanacka.     
          

§ 6 Rapporter. 
 Distriktet medlemmar. Studieorganisatör från föreningen deltog på mötet där det 
 framkom att Värmland minskat med c:a 1000 medlemmar under år 2021 och att vi 
 därför skall försöka vara aktiva med medlemsvärvnings kampanjer, 
 Vi behöver därför se över våra informationskanaler och försöka få ut information 
 till medlem som ej aktivt deltar på möten eller aktiviteter.  
 För år 2022 Kan du som medlem i föreningen köpa ett säsongkort till kraftstationen 
 för 150 kr. och om du kan värva någon ny medlem även vinna något litet pris.  
 
 Prisundersökning genomförd i år trots att vi bara har en affär i kommunen. 
 
 Wifi. Överenskommelse har gjorts med vandrarhemmets ägare Håkan/Lisen 
 att vi får ansluta oss till deras nät. Vi börjar med en testperiod om tre månader 
 med efterföljande utvärdering och eventuell kontraktsskrivning.  
 
 Information om simhallsprojektet: Beslut om byggnation är nära förestående och 

Byggstart beräknas ske februari 2022. Simhallen kommer att byggas direkt på marken 
Med två bassänger, en 16 x 25 meter och även en multibassäng samt bubbelpool.  
   

 Ekonomi. 
Dagsläget i budget/utfall 2021-11-12 föredrogs och den uppvisar en god ekonomi och 
bra balans med något litet överskott vid årsskiftet.  
 
Jultallrik: Jultallrik kommer att anordnas den tredje december. Styrelsen har tagit  
beslut om att föreningen står för en del av kostnaden och medlemmar betalar 150 kr. 
 
Studier/Cirklar. 
Material om tänkbara cirklar för medlemmar visades på bildskärm och delades ut till 
mötesdeltagare med förhoppning om noteringar tänkbara cirklar för uppstart och  
med anmälan om deltagande. 
I nuläget pågår cirkel i blomsterbindning och digital teknik.  
  
Valberedning: Valberedarna önskar att de som i dag har valda föreningsuppdrag och 
som inte tänker sig ställa upp för omval hör av sig snarast då årsmötet är 25 mars. 
 
Sånggrupp. Träffas i pro lokalen tisdagar kl.14.00 ser gärna att fler kommer med 
och gör sin stämma hörd kontakta Berit om ni har frågor. 



 
§ 7 Budget/Verksamhetsplan. 

Verksamhetsplan och budget för år 2022 fanns utlagt i papperskopior och.   
före-drogs även på bildskärm. 
Efter fråga till medlemmar om godkännande blev svar ja. varefter ordförande      
verkställde 2022 års planer. 
 

§ 8 Övriga frågor. 
 Stora lotteriet. 
 Lotteriet som startar upp i lottkiosken nu på måndag har behov av hjälp med  
 försäljning. Ni som kan hjälpa till anmäl er till Ulla.    
 Jultallrik. 

Annons om jultallrik införes i Forshaga/Dejebladet och genom digitala meddelanden.  
 

§ 9 Nästa Medlemsmöte. 
 Årsmötet fredagen den 25 mars kl. 14.00 i Folkets hus. 
    
§ 10 Mötesavslut. 

Ordf. förklarade mötet avslutat med tack till underhållare och medlemmar. 
 
         

            Ordf. Bo Eriksson       Sekr. Per-Olof Sjöberg.           Justerare.     Britt-Inger Brunsell
  


